
V državnem zboru včeraj polemično o reševanju
bank - V torek glasovanje o sprejemu zakona

Koalicija bi hitro,
opozicija želi več časa
Poslanci vladnih strank pozivajo k čim hitrejšemu sprejemu
zakona o ukrepih za krepitev stabilnosti bank, s katerim se
bo bankam odvzelo slabe terjatve in jim v zameno dalo
obveznice z jamstvom države. V opoziciji predlogu
nasprotujejo, ker da je v nasprotju s številnimi drugimi
zakoni, želijo si tudi več časa za obravnavo.

LJUBLJANA � Vlada je predlog
zakona, ki predvideva ustanovitev
slabe banke, poslala v DZ prejšnji
teden za sprejem po nujnem po-
stopku. Kot je včeraj ob predstavitvi
v DZ dejal finančni minister Janez
Šušteršič, se bo z njim pomagalo
bankam očistiti bilance in bodo lah-
ko začele s kreditiranjem gospo-
darstva. Obravnava se je sicer zaradi
vlaganja dopolnil začela z neka-
jurno zamudo.
Opozicija: nekdo
je ugrabil državo

Alenka Bratušek (PS) je pred-
stavnikom koalicije očitala, da spre-
jemajo sklepe, ki so po ugotovitvah
pravnikov v nasprotju z drugimi
zakoni (z zakonom o bančništvu in
zakonom o gospodarskih družbah),
morda tudi ustavo. "Očitno je nekdo
res ugrabil našo državo in z njo dela,
kot da je prav nič ne mara, kotdamu
ni mar zanjo, in kot da mu je do-
voljeno vse," je dejala.

S predlaganim zakonom se usta-
navlja vzporeden pravni sistem, je
opozoril tudi Matevž Frangež (SD)
ter si zaželel več časa za njegovo
obravnavo. Odkup slabih terjatev je
le eden od modelov reševanja bank,
država ima na voljo tudi druge rešit-
ve, je dejal. Sam zagovarja doka-
pitalizacijo bank s pomočjo depo-
zitov, ki jih ima država v bankah. Z
odvzemom slabih naložb NLB bomo
povečali premoženje belgijskim so-

lastnikom, je pred sprejemom za-
kona posvaril tudi Srečko Meh (SD).
Od finančnega ministra je zahteval
datum, kdaj bodo banke začele kre-
ditirati podjetja.
Koalicija:
To je pot iz krize

V poslanskih skupinah koalicije
so napovedali, da bodo predlog za-
kona podprli. "To bo element, s ka-
terim bo Slovenija izšla iz krize," je
dejal Andrej Šircelj (SDS). Slabe
terjatve slabijo kreditno aktivnost
bank in s tem tudi aktivnost podjetij,
je dejal Šircelj. Tudi Jožef Horvat
(NSi) je predlog zakona označil kot
izjemno pomembno sistemsko

odločitev za prihodnost Slovenije.
Ob tem pričakuje, da bodo slabo
banko upravljali najbolj kompeten-
tni ljudje, lahko tudi tujci.

Poslanci DL bodo predlog z ve-
seljem podprli. "Končno zapiramo
žilo, kjer odteka davkoplačevalski
denar na posebne račune," je dejal
Bojan Starman (DL). V bančni sis-
tem je v zadnjih desetih in več let
nestrokovno in nesmiselno odteklo
deset milijard evrov, je opozoril.

Če zavrnemo ta zakon in pustimo,
da bi se banke sanirale same, bo to
zelo otežilo ugotavljanje odgovorno-
sti posameznikov za slabo upravlja-
nje bank v preteklosti, se je s spre-
jemom zakona strinjal tudi Roman
Žveglič (SLS). Marija Plevčak (De-
SUS) pa je dodala, da je končno treba
presekati gordijski vozel slabega po-
slovanja slovenskih bank.

O sprejemu zakona bo DZ gla-
soval v torek. STA

Poslanci si včeraj niso bili enotni glede načina reševanja bank
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